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Az ülésen alkotott rendeletek és hozott határozatok: 

 

 

Gomba Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

 

 

17/2020. (IX. 25.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2020. évi költségvetéséről szóló 4/2020. (II. 14.) önkormányzati rendeletének 

módosításáról 

 

18/2020. (IX. 25.) önkormányzati rendelete 

a parkolás szabályairól, az ingatlanon belüli gépjármű-elhelyezési kötelezettség pénzbeli 

megváltásáról, a Parkoló Alap képzéséről és felhasználásáról szóló a 

32/2015. (X. 22.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

    80/2020. (IX. 24.) képviselő-testületi határozattól a  

101/2020. (IX. 24.) képviselő-testületi határozatig  
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J e g y z ő k ö n y v 

 

Mely készült Gomba Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. szeptember 24. napján 

1500 órai kezdettel a Gombai Közös Önkormányzati Hivatal tanácstermében (2217 Gomba, Bajcsy-

Zsilinszky u. 2. sz.) megtartott nyilvános üléséről. 

 

Jelen voltak: jelenléti ív alapján Lehota Vilmos  polgármester 

   Szegedi Csaba alpolgármester 

   Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

   Rádi Lászlóné képviselő 

   Szabó Gyula képviselő 

    

      

   Varga Sándor jegyző 

   Pirikisz Diána aljegyző 

 

   Tóthné Szegedi Judit intézményvezető 

   Kiss Tibor  ügyvezető 

             

Lehota Vilmos polgármester 
Köszöntötte a Képviselő-testület megjelent tagjait. Külön köszöntötte intézményvezető asszonyt  és 

a jegyzőt. Megállapította, hogy a Képviselő-testület hét tagjából öten megjelentek, az ülést 

határozatképesnek nyilvánította és azt megnyitotta. Elmondta, hogy várhatóan Tóth József képviselő 

úr később csatlakozik az ülés munkájához. 

Az ülés tárgysorozatát a meghívóban foglaltak szerint javasolta napirendi pontként elfogadni, azzal, 

hogy elsőként a Gombai Gólyafészek Óvoda és Mini Bölcsődével kapcsolatos napirendi pontokat 

javasolja megvitatni. Megkérdezte, hogy van-e valakinek a meghívóban szereplő tárgysorozaton túl 

egyéb napirendi ponti javaslata.  Újabb napirendi ponti javaslat hiányában az elhangzottak alapján 

kérte elfogadni a nyilvános ülés napirendjét. Kérte, aki azzal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A 

szavazást követően megállapította, hogy  

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

80/2020.  (IX. 24.) képviselő-testületi határozat 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megvitatta a 2020. szeptember 

24-ei nyilvános ülés napirendi pontjára vonatkozó javaslatot és az ülés napirendjét az 

alábbiak szerint fogadta el: 

 

NAPIRENDI PONTOK: 

 

1.) Polgármesteri, alpolgármesteri, bizottsági elnöki jelentés a két ülés közötti időben történt 

fontosabb eseményekről, a folyamatban lévő projektekről, valamint a Képviselő-testület 

döntéseinek végrehajtásáról 
    Előterjesztő:  Lehota Vilmos polgármester,  

   Előkészítő:                       Varga Sándor jegyző 

 Véleményező:                  Pénzügyi Bizottság 

 

2.) Javaslat az önkormányzat 2020. évi költségvetéséről szóló 4/2020. (II. 14.) önkormányzati 

rendeletének módosítására  
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    Előterjesztő:  Lehota Vilmos polgármester 

 Előkészítő:  Zsuppán Regina gazdálkodási csoportvezető 

 Véleményező:                  Pénzügyi Bizottság 

 

3.) Javaslat a parkolás szabályairól, az ingatlanon belüli gépjármű-elhelyezési kötelezettség 

pénzbeli megváltásáról, a Parkoló Alap képzéséről és felhasználásáról szóló 32/2015. (X. 

22.) önkormányzati rendeletének módosítására  
 Előterjesztő:  Lehota Vilmos polgármester 

 Előkészítő:  Varga Sándor jegyző 

 Véleményező:                  Pénzügyi Bizottság 

 

4.) Tájékoztatás az önkormányzat 2020. I. félévi gazdálkodásáról 
    Előterjesztő:    Lehota Vilmos polgármester 

 Előkészítő:  Pirikisz Diána 

 Véleményező:                  Pénzügyi Bizottság 

 

5.) Tájékoztató a GTÜ Közhasznú Nonprofit Kft. 2020. évi üzleti tervének végrehajtásáról 
 Előterjesztő:    Lehota Vilmos polgármester 

 Előkészítő:  Kiss Tibor ügyvezető 

 Véleményező:                  Pénzügyi Bizottság 

 

6.) Beszámoló a Gólyafészek Óvoda és Mini Bölcsőde 2019/2020 nevelési év feladatainak 

végrehajtásáról  

Előterjesztő:    Lehota Vilmos polgármester 

 Előkészítő:  Tóthné Szegedi Judit intézményvezető 

 Véleményező:                  bizottsági vélemény nem szükséges 

7.) Javaslat a Gólyafészek Óvoda és Mini Bölcsőde 2020/2021. évi munkatervének 

elfogadására és a vezetői program jóváhagyására 
 Előterjesztő:  Lehota Vilmos polgármester 

 Előkészítő:  Tóthné Szegedi Judit intézményvezető 

 Véleményező:                  bizottsági vélemény nem szükséges 

 

8.) Javaslat a közterületi problémák megoldására vonatkozó koncepció elfogadására 

Előterjesztő:    Lehota Vilmos polgármester 

 Előkészítő:  Varga Sándor jegyző 

 Véleményező:                  Pénzügyi Bizottság 

 

9.) Tájékoztató a házszámok, Tetepuszta esetében a helyrajzi számok megjelenítésének 

lehetőségéről  

 Előterjesztő:    Lehota Vilmos polgármester 

 Előkészítő:  Varga Sándor jegyző 

 Véleményező:                  Pénzügyi Bizottság 

 

10.) Tájékoztató a III. negyedéves falubejárás tapasztalatairól 

 Előterjesztő:    Lehota Vilmos polgármester 

 Előkészítő:  Kerekes Tünde önkormányzati referens 

 Véleményező:                  Pénzügyi Bizottság 

 

11.) Tájékoztató az adóhátralékok mértékéről és az adóhátralékok beszedéséről/behajtásáról 
Előterjesztő:    Lehota Vilmos polgármester 

 Előkészítő:  Varga Sándor jegyző 
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 Véleményező:                  Pénzügyi Bizottság 

 

12.) Javaslat a Civilház bérleti díjainak felülvizsgálatára 
 Előterjesztő:    Lehota Vilmos polgármester 

 Előkészítő:  Varga Sándor jegyző 

 Véleményező:                  Pénzügyi Bizottság 

 

13.) Javaslat a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2021. évi 

fordulójához történő csatlakozásra 

 Előterjesztő:    Lehota Vilmos polgármester 

 Előkészítő:  Ordasi Emilné igazgatási csoportvezető és Varga Sándor jegyző 

 Véleményező:                  Pénzügyi Bizottság 

 

14.) Egyebek 

 Előterjesztők: SZMSZ szerint előterjesztésre jogosultak 

 Előkészítő: polgármester, jegyző és az előkészítésre felkértek 

 Véleményező: költségvetést érintő témákban Pénzügyi Bizottság 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 

 

 

 

1. napirendi pont 

 

Beszámoló a Gólyafészek Óvoda és Mini Bölcsőde 2019/2020 nevelési év feladatainak 

végrehajtásáról 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy az előkészített dokumentációt a képviselők megkapták, az előterjesztést a 

Pénzügyi Bizottság nem tárgyalta. Megkérte Tóthné Szegedi Judit intézményvezetőt, tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

Tóthné Szegedi Judit intézményvezető 

Jelezte, hogy röviden szeretné szóban kiegészíteni az írásban alaposan kifejtett beszámolót. 

Megköszönte a fenntartó támogatását és együttműködését a pandémiás helyzetben, amellyel 

hozzájárult a munkahelyek megőrzéséhez és a szakszerű feladatellátáshoz. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Kifejtette, hogy az óvodai dolgozók egy része távmunkában is ellátta az adódó feladatokat, illetve 

kivették részüket a település védőeszközeinek gyártásában, melyért köszönetét fejezte ki. 

Megkérdezte, hogy van-e a tájékoztatóval kapcsolatosan kérdés, észrevétel vagy javaslat? 

Hozzászólás nem lévén, szavazásra kérte a Képviselő-testületet, kérte, aki a beszámoló 

elfogadásával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

     81/2020.(IX. 24.) képviselő-testületi határozat 
 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Gombai Gólyafészek Óvoda 

és Mini Bölcsőde beszámolóját a 2019/2020-as nevelési év feladatainak végrehajtásáról és az alábbi 
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határozatot hozta: 

 

1. A Képviselő-testület a Gombai Gólyafészek Óvoda és Mini Bölcsőde 2019/2020-as nevelési 

év feladatainak végrehajtásáról szóló beszámolóját elfogadta.  

2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről határozati kivonat 

megküldésével is tájékoztassa az intézményvezetőt. 

 

Határidő: 2019. október 4.   

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 

 

 

2. napirendi pont 

 

Javaslat a Gólyafészek Óvoda és Mini Bölcsőde 2020/2021. évi munkatervének elfogadására 

és a vezetői program jóváhagyására 
 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a napirendi ponthoz kapcsolódóan a dokumentációt a képviselők megkapták. 

Megkérdezte az intézmény vezetőjét, kívánja-e kiegészíteni a munkatervvel kapcsolatos 

előterjesztését? 

 

Tóthné Szegedi Judit intézményvezető 

Megköszönte a lehetőséget, majd kifejtette, hogy a korábbi évekhez képest jelentősen módosult a 

munkaterv javaslata, melynek oka a vírushelyzet okozta életmódbeli váltás. A délutáni foglalkozások 

és többfajta szervezett foglalkozás sem kerülhet megtartásra, illetve a mesteróvodai 

kötelezettségeknek sem tehet eleget az intézmény. Hozzátette, figyelik a minisztériumi ajánlásokat 

és ezek figyelembevételével határozták meg a munkatervet. Örömét fejezte ki, hogy az alapterápiás 

foglalkozást helyi szakember segítségével tudják biztosítani, reményét fejezte ki, hogy a 

foglalkozásokat a 2020/2021-es évben is folytathatják. Megjegyezte, hogy a felmérések alapján a 

foglalkozásokra továbbra is nagy szükség van. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, hogy van-e a munkatervvel kapcsolatosan kérdés, észrevétel vagy javaslat? Nem lévén, 

megkérdezte az intézményvezetőt, hogy a vezetői programmal kapcsolatban van-e kiegészítése? 

 

Tóthné Szegedi Judit intézményvezető 

Megköszönte a bizalmat, melyet a Képviselő-testülettől a júniusi ülésen kapott. Elmondta, hogy a 

vezetői program kiterjed a mini bölcsődére is, ahol érzékelhetően lenne igény újabb csoport 

indítására, természetesen csak akkor, ha ehhez az infrastrukturális feltételek is adottak. Kifejtette, 

hogy már középtávon szükség volna a megfelelő munkaerő megszerzéséhez és megtartásához egy 

szolgálati lakásra, így javasolta ennek megfontolását. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy az önkormányzat célja egyezik az intézményvezetői javaslattal, igyekeznek ennek 

megfelelően alakítani a következő időszak stratégiáját. Reményét fejezte ki, hogy a kialakult helyzet 

ellenére minél több elképzelést sikerül megvalósítani, melyhez kitartást kívánt.  Megkérdezte, hogy 

van-e a vezetői programmal kapcsolatosan kérdés észrevétel vagy javaslat? Hozzászólás nem lévén, 

szavazásra kérte a Képviselő-testület tagjait. Kérte, aki az előterjesztés mellett megfogalmazott 

határozati javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 
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tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

     82/2020.(IX. 24.) képviselő-testületi határozat 
 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Gombai Gólyafészek Óvoda 

és Mini Bölcsőde 2020/2021. évi munkatervéről és a vezetői programról szóló javaslatot és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

1. A Képviselő-testület a Gombai Gólyafészek Óvoda és Mini Bölcsőde 2020/2021. évi 

munkatervéről szóló javaslatot a határozat melléklete szerint jóváhagyta.  

2. A Képviselő-testület az intézményvezető által kidolgozott vezetői programot elfogadta. 

3. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről határozati kivonat 

megküldésével is tájékoztassa az intézményvezetőt. 

 

Határidő: 2019. október 4.   

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 

 

3. napirendi pont 

 

Polgármesteri, alpolgármesteri, bizottsági elnöki jelentés a két ülés közötti időben történt 

fontosabb eseményekről, a folyamatban lévő projektekről, valamint a Képviselő-testület 

döntéseinek végrehajtásáról 
 

Lehota Vilmos polgármester 

Folytatván az ülés munkáját elmondta, hogy a képviselő-testület döntéseinek végrehajtásáról szóló 

tájékoztató mellett írásos formában a polgármesteri tájékoztató is kiküldésre került a képviselők 

számára. A napirendi ponthoz tartozó dokumentációt a pénzügyi Bizottság tárgyalta, felkérte a 

bizottság elnökét, ismertesse a kialakult álláspontot. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság a napirendi pont elfogadását javasolta a Képviselő-testület 

számára. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Kiegészítve a leírtakat elmondta, hogy a védekezésbe a fertőtlenítő eszközökön és a maszkokon 

kívül a legnagyobb forgalmat lebonyolító étkezőhelyiségben egy adományként érkezett légtisztító 

berendezés is üzembe állt, amely alkalmas a levegő tisztítására akkor is, ha közben a területen 

emberek tartózkodnak. Reményét fejezte ki, hogy a gombai székhelyű vállalkozástól származó 

eszközzel a levegő tisztasága biztosítható lesz, ezzel is csökkentve a fertőzés kockázatát. További 

felajánlásból érkeztek maszkok is, amelyek egyszer használhatóak, ezért a közintézményekben 

elérhetőek, ott kerülnek alkalmazásra. 

Megkérdezte, van-e kérdés az elmondottakkal és a leírtakkal kapcsolatosan? További észrevétel 

és hozzászólás hiányában szavazásra kérte a Képviselő-testület tagjait. Kérte, aki a tájékoztató 

elfogadásával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

     83/2020.(IX. 24.) képviselő-testületi határozat 
 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 
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képviselő-testületi és polgármesteri határozatok végrehajtásáról és az előző 

testületi ülés óta történt eseményekről szóló polgármesteri tájékoztatót és az 

alábbi határozatot hozta: 

 

1.   A képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az előző testületi 

ülés óta történt eseményekről szóló polgármesteri tájékoztatót a 

képviselő-testület elfogadta. 
 

Határidő: a határozat további intézkedést nem igényel 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Kifejtette, hogy a Rákóczi utca 1. szám alatti ingatlan hasznosításával kapcsolatosan kérné a 

Képviselő-testület véleményét. Az önkormányzati tulajdonban lévő ingatlan a település 

központjában alkalmas volna egyfajta irodaháznak, amelyben a helyi vállalkozások és a posta is 

elhelyezésre kerülhetne. Hozzátette, az ötlet már régóta napirenden van, azonban javasolta, a helyi 

vállalkozók megkeresését, akár ingatlanfejlesztési, akár ingatlanbérleti koncepció mentén. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Meglátása szerint a javaslatot érdemes volna kiegészíteni azzal, hogy a felhívás mellett a Magyar 

Posta közvetlen megkeresése is megtörténjen, hogy a postahivatal elhelyezése, felszereltsége a 

település méretének megfelelő lehessen. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Elmondta, hogy támogatja a kiegészített javaslatot. Szerinte a Petőfi utca kivezető szakaszának 

kialakítását is előrébb mozdítaná a javaslat. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, hogy az indítványhoz kapcsolódóan van-e további észrevétel hozzászólás vagy 

javaslat? Hozzászólás nem lévén szavazásra kérte a Képviselő-testületet. Kérte, aki a határozati 

javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

     84/2020.(IX. 24.) képviselő-testületi határozat 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta az 

alpolgármester által tett javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 

 

1.   A képviselő-testület a 2217 Gomba, Rákóczi utca 1. szám alatt található 

szolgáltatóház kialakításának elvi lehetőségét megvizsgálja. 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy az ingatlanfejlesztés lehetőségeiről 

a településen élőket tájékoztassa. 

2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy az 1. pontban 

megjelölt ingatlanfejlesztésről és a postahivatal lehetséges elhelyezéséről 

a Magyar Posta illetékes szervét megkeresse. 
 

Határidő: 2020. november 

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 
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4. napirendi pont 

 

Javaslat az önkormányzat 2020. évi költségvetéséről szóló 4/2020. (II. 14.) önkormányzati 

rendeletének módosítására  

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a képviselők a rendeletmódosításhoz tartozó dokumentációt megkapták. 

Hozzátette, a javaslatot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, felkérte a Bizottság elnökét, ismertesse a 

kialakult álláspontot. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Hozzászólásában kifejtette, hogy a bizottság a rendelet módosítását javasolta a Képviselő-testület 

számára. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, hogy van-e a napirendi ponthoz kapcsolódóan további kérdés, észrevétel vagy 

javaslat? Hozzászólás nem lévén, rendeletalkotásra kérte a Képviselő-testületet. Kérte, aki a 

rendelet tervezet szerint a rendeletalkotással egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást 

követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül megalkotta 

 

Gomba Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

 

az önkormányzat 2020. évi költségvetéséről szóló 4/2020. (II. 14.) önkormányzati rendeletének 

módosításáról 

szóló 

17/2020. (IX. 25.) önkormányzati rendeletét 

 

(A rendelet szó szerinti szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

5. napirendi pont 

 

Javaslat a parkolás szabályairól, az ingatlanon belüli gépjármű-elhelyezési kötelezettség 

pénzbeli megváltásáról, a Parkoló Alap képzéséről és felhasználásáról szóló 32/2015. (X. 22.) 

önkormányzati rendeletének módosítására  
 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a képviselők a rendeletmódosításhoz tartozó dokumentációt megkapták. 

Hozzátette, a javaslatot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, felkérte a Bizottság elnökét, ismertesse a 

kialakult álláspontot. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Hozzászólásában kifejtette, hogy a bizottság a rendelet módosítását javasolta a Képviselő-testület 

számára. Ezen felül a bizottság javasolja, hogy a Képviselő-testület a közlekedésre használat 

területek szabályozásának felülvizsgálatáról szóló előterjesztést a 2020. november havi ülésére 

tűzze napirendjére. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, hogy a rendelet-tervezettel kapcsolatban kérdés, módosító javaslat vagy vélemény? 
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Hozzászólás nem lévén, rendeletalkotásra kérte a Képviselő-testületet. Kérte, aki a rendelet 

tervezet szerint a rendeletalkotással egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően 

megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, ellenszavazat 

nélkül 1 tartózkodás mellett megalkotta 

 

Az ingatlanon belüli gépjármű-elhelyezési kötelezettség pénzbeli megváltásáról, a Parkoló 

Alap képzéséről és felhasználásáról szóló 32/2015. (X. 22.) önkormányzati rendelet 

módosításáról szóló 18/2020. (IX. 25.) önkormányzati rendeletét 

 

(A rendelet szó szerinti szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Folytatván a napirendi pont tárgyalását a Pénzügyi Bizottság javaslatát tette fel szavazásra. Kérte, aki 

a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

     85/2020.(IX. 24.) képviselő-testületi határozat 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 

Pénzügyi Bizottság által tett javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 

 

1.   A képviselő-testület a közlekedésre szánt területek szabályozásának 

felülvizsgálatáról szóló előterjesztést a 2020. november havi ülésének 

napirendjére tűzi. 

2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a napirendi pont 

előkészítéséről gondoskodjon. 
 

Határidő: 2020. november 

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 

 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy célszerűnek tartaná, a polgármesteri tájékoztatóban is jelzett csatornahálózattal és 

szennyvízkezeléssel kapcsolatos tájékozató tárgyalását a november havi ülésen, oly módon, hogy a 

szolgáltató és a tulajdonközösség képviselője is jelen legyen a napirendi pont tárgyalása során. 

Megkérdezte, hogy van-e a javaslattal kapcsolatban kérdés, észrevétel vagy módosító javaslat? 

Hozzászólás nem lévén, szavazásra kérte a képviselőket. Kérte, aki az elhangzott javaslat 

elfogadásával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

     86/2020.(IX. 24.) képviselő-testületi határozat 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 

polgármester által tett javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 
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1.   A képviselő-testület a csatornahálózatról és a szennyvízkezelésről szóló 

tájékoztatót a 2020. november havi ülésének napirendjére tűzi. 

2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a napirendi pont 

előkészítéséről, valamint a szolgáltató és a tulajdonközösség 

képviselőinek meghívásáról gondoskodjon. 
 

Határidő: 2020. november 

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 

 

  

6. napirendi pont 

 

Tájékoztatás az önkormányzat 2020. I. félévi gazdálkodásáról 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a képviselők a napirendi ponthoz tartozó dokumentációt megkapták. Hozzátette, 

a javaslatot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, felkérte a Bizottság elnökét, ismertesse a kialakult 

álláspontot. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Hozzászólásában kifejtette, hogy a bizottság a tájékoztató elfogadását javasolta a Képviselő-

testület számára.  

 

Lehota Vilmos polgármester 

Hozzátette, a napirendi pont előkészítője a koronavírus járvány okozta helyzet nyomán kénytelen 

távol maradni az ülés munkájától. Emlékeztetett, hogy a november havi ülésen az I-X. havi 

gazdálkodásról szóló tájékoztatóban ismételten tájékozódhat a képviselő-testület az előirányzatok 

teljesülésének mértékéről. Megkérdezte, hogy van-e kérdés, észrevétel vagy javaslat a tájékoztatóval 

kapcsolatban? Hozzászólás nem lévén kérte, aki a tájékoztató elfogadásával egyetért, kézfelemeléssel 

jelezze. A szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

     87/2020.(IX. 24.) képviselő-testületi határozat 
 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megvitatta az önkormányzat és 

költségvetési szervei költségvetésének 2020. I. félévi gazdálkodásáról szóló tájékoztatást 

és az alábbi határozatot hozta: 

 

1) A Képviselő-testület az önkormányzat és költségvetési szervei költségvetésének 

2020. I. félévi gazdálkodásáról szóló tájékoztatót elfogadta. 

 

A határozat végrehajtást nem igényel. 

 

7. napirendi pont 

 

Tájékoztató a GTÜ Közhasznú Nonprofit Kft. 2020. évi üzleti tervének végrehajtásáról 
 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a képviselők a napirendi ponthoz tartozó dokumentációt megkapták. 



 

 

11 

  

 

Megjegyezte, hogy a tájékoztató az 1-7. havi adatokat tartalmazza. Hozzátette, a javaslatot a 

Pénzügyi Bizottság tárgyalta, felkérte a Bizottság elnökét, ismertesse a kialakult álláspontot. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Hozzászólásában kifejtette, hogy a bizottság a tájékoztató elfogadását javasolta a Képviselő-

testület számára.  

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a november havi testületi ülésen az üzleti terv végrehajtásáról szóló tájékoztató 

mellett a térítési díjak felülvizsgálatára is sor kerül majd, melynek kifejezett célja, hogy a 

Képviselő-testület képet kaphasson a járványügyi védekezésből eredő többletköltségekről és 

dönthessen azok átvállalásáról vagy áthárításáról. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kérdésként tette fel, hogy a kimutatott veszteség a tényleges működésre milyen hatással van? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Válaszában kifejtette, hogy természetesen nem teremt könnyű helyzetet a jelenlegi állapot, de a 

napi működés nincsen veszélyben. Reményét fejezte ki, hogy a helyzet nem romlik és a veszteség 

mértéke csökken az év hátralevő részében. Megkérdezte, van-e további kérdés a napirendi pont 

kapcsán? 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Kérdésként tette fel, hogy a korábban a GTÜ Közhasznú Nonprofit Kft. vezetőjétől kért és kapott 

tájékoztatók a továbbiakban elkészülnek-e? Meglátása szerint a település polgármesterétől 

folyamatosan kap írásos beszámolót a képviselő-testület, míg az ügyvezető által készítendő, a GTÜ 

Kft. időszakos munkavégzéséről szóló tájékoztatója huzamosabb ideje nem készül el. 

 

Kiss Tibor ügyvezető 

Kifejtette, hogy a településen munkát végző öt ember a településüzemeltetés napi rutinfeladatain túl 

egyéb tevékenységet ritkán végez, ennek oka a kapacitás hiánya.  

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Meglátása szerint a kért tájékoztatónak akkor is el kellene készülnie, ha érdemi újdonságot nem 

tartalmaz, azonban mindenképpen hasznos, ha kéthavonta, néhány sorban képet kaphatnak a 

településen végzett feladatokról. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megjegyezte, hogy a rutinfeladatokon kívül végzett munkálatokat többségében nem a GTÜ Kft. 

alkalmazásában lévő dolgozók végzik. Megkérdezte, hogy van-e további észrevétel, hozzászólás 

vagy javaslat a napirendi pont keretében?  

Hozzászólás nem lévén kérte, aki a tájékoztató elfogadásával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A 

szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

     88/2020.(IX. 24.) képviselő-testületi határozat 
 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testület megtárgyalta GTÜ Közhasznú Nonprofit Kft. 

2020. évi 1-7 havi gazdálkodásáról szóló tájékoztatót és az alábbi határozatot hozta:  
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1.) Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az általa alapított GTÜ Közhasznú 

Nonprofit Kft 2020. évi 1-7 havi gazdálkodásáról szóló tájékoztatót elfogadta.  

2.) A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy az 1.) pontban rögzített döntésről a gazdasági 

társaság ügyvezetőjét tájékoztassa.  

 

Határidő: értelemszerűen  

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 

 

8. napirendi pont 

 

Javaslat a közterületi problémák megoldására vonatkozó koncepció elfogadására 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a képviselők a napirendi ponthoz tartozó dokumentációt megkapták. Hozzátette, 

a javaslatot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, felkérte a Bizottság elnökét, ismertesse a kialakult 

álláspontot. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Hozzászólásában kifejtette, hogy a bizottság két határozatott hozott a tárgykörben. Egyfelől az 

előterjesztés mellett lévő „A” határozati javaslatot javasolja elfogadásra a Képviselő-testület 

számára, másfelől a szintén az előterjesztéshez csatolt, harmadik javaslatot is elfogadásra 

javasolja, mely szerint a Képviselő-testület a 2020. november havi ülésén napirendjére tűzi a 

közterület-felügyelet kialakításával kapcsolatos jogi, anyagi és tárgyi feltételekről szóló 

tájékoztatót. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megköszönte a tájékoztatást. Megkérdezte, hogy van-e a napirendi ponttal vagy az elhangzott 

javaslatokkal kapcsolatosan kérdés, észrevétel vagy módosító javaslat? Hozzászólás nem lévén, 

elsőként az előterjesztés mellett lévő „A” határozati javaslatot tette fel szavazásra. Kérte, aki a 

javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

     89/2020.(IX. 24.) képviselő-testületi határozat 
 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 

közterületi problémák megoldására vonatkozó koncepcióra tett javaslatot és 

az alábbi határozatot hozta: 

 

1.   A képviselő-testület a közterületi problémák megoldására vonatkozó 

koncepciót elfogadta. 

2.  A képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy az elhanyagolt ingatlanok 

tulajdonosaival szemben valamennyi lehetséges eljárási formát 

alkalmazza annak érdekében, hogy a településen található elhanyagolt 

ingatlanok száma csökkenjen. 
 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 
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Lehota Vilmos polgármester 

Folytatván a napirendi pont tárgyalását, a Pénzügyi Bizottság javaslatának megfelelően az 

előterjesztés mellett szereplő harmadik határozati javaslattal kapcsolatban kért szavazást. Kérte, 

aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

     90/2020.(IX. 24.) képviselő-testületi határozat 
 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 

közterületi problémák megoldására vonatkozó koncepció keretén belül a 

közterület-felügyelői szolgálat alapítására tett javaslatot és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

1. A Képviselő-testület a közterület-felügyeleti szolgálat alapításához és 

fenntartásához szükséges anyagi, tárgyi és jogszabályi feltételekről szóló 

tájékoztatót a 2020. november havi ülésének napirendjére tűzi. 

 

 Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 

 

9. napirendi pont 

 

Tájékoztató a házszámok, Tetepuszta esetében a helyrajzi számok megjelenítésének 

lehetőségéről  

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a képviselők a napirendi ponthoz tartozó, árajánlattal is kiegészített 

dokumentációt megkapták. Hozzátette, a javaslatot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, felkérte a 

Bizottság elnökét, ismertesse a kialakult álláspontot. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kifejtette, hogy a Pénzügyi Bizottság az összességében 490.000,- Ft összegű javaslat elfogadását 

támogatta, amely házszámonként 400,- Ft-os bekerülési költséget jelent. Hozzátette, a tájékoztató 

táblákkal kapcsolatos javaslat is élvezi a Pénzügyi Bizottság támogatását. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, hogy van-e napirendi ponttal kapcsolatban kérdés, észrevétel vagy javaslat? 

 

Szabó Gyula képviselő 

Megkérdezte, hogy az említett összeg mindegyik házszámmal rendelkező ingatlant érinti-e, illetve, 

hogy egységes-e a házszámozás mintája? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy igen, nagyságrendileg 1225 ingatlan érintett és a házszámozás stílusa egységes 

volna. Ezt követően szemléletesen bemutatta a választható házszám stílusokat. Kifejtette, hogy 

azok számára is megrendelik a házszámot, akik már kitették azt. Ebben az esetben nem kötelező a 

házszám cseréje, a kapott eszköz elhelyezhető a kapun, kerítésen stb. Emlékeztetett, hogy 

Tetepuszta esetében a tájékoztató táblák koncepciójának elfogadása esetén a november havi ülésre 

a tájékoztató táblák méretét, elhelyezkedését, darabszámát is igyekeznek előkészíteni. Meglátása 
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szerint a Tetepusztai tájékozódást nagyban könnyítené ezeknek a tábláknak a kihelyezése. 

Megjegyezte, ezek kihelyezése az őszi lombhullás után célszerű, amikor a GPS segítségével 

könnyebben bemérhető az adott terület. Kifejtette, hogy a Tetepusztán található házszámok 

elhelyezkedésének beazonosítását követően van értelme a tájékoztató táblák számát és helyét 

meghatározni. Elmondta, hogy a fenti módszerrel nagyságrendi tájékozódást tudnak biztosítani, 

hiszen köztudott, hogy a digitális alaptérkép használata óta a korábbi mérési pontatlanságok okán 

nagyobb méretű elcsúszások is lehetségesek. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Megkérdezte, hogy a házszámok milyen módon kerülnek eljuttatásra a tulajdonosokhoz? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Válaszában elmondta, hogy belterületen egy kísérőlevél mellett a postaládákba kerülne bedobásra, 

Tetepuszta és Felsőfarkasd esetében pedig a tanyagondnoki szolgálat segítségét vennék igénybe. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Kérdésként tette fel, hogy a táblák felszerelésében tud-e segíteni az önkormányzat azok részére, 

akik egészségügyi állapotuk vagy koruk okán erre önerőből képtelenek? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Kifejtette, hogy ennek megfelelően fogalmazzák meg a kísérőlevelet. Megjegyezte, hogy az 

idősebb korosztály többsége következetesen betartja a szabályozást. 

 

Rádi Lászlóné képviselő 

Megkérdezte, hogy mikorra készülhetnek el a házszámtáblák? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Véleménye szerint még a 2020-as esztendőben megtörténhet a táblák beszerzése és jó eséllyel azok 

kiosztása is. A gyártás átfutási ideje viszonylag rövid, mivel nagyobb tételben rendel az 

önkormányzat. Kifejtette, ha csupán egy darab tábla elkészítéséről volna szó, úgy a beszerzés költsége 

1600,- Ft-ra rúgna, 4 db tábla esetén a darabár már csak 1000,- Ft, míg az önkormányzat által igényelt 

volumen már bruttó 400,- Ft/db áron lehetővé teszi a beszerzést. 

Megkérdezte, van e további kérdés, észrevétel, hozzászólás vagy javaslat a napirendi pont kapcsán? 

Hozzászólás nem lévén, a Pénzügyi bizottság javaslatára az előterjesztés mellett szereplő 

határozati javaslatot tette fel szavazásra a mindösszesen 490.000,- Ft-os összeg 

figyelembevételével. Kérte, aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást 

követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

     91/2020.(IX. 24.) képviselő-testületi határozat 
 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 

házszámok, Tetepuszta esetében a helyrajzi számok megjelenítésének 

lehetőségéről szóló tájékoztatót és az alábbi határozatot hozta: 

 

1.   A képviselő-testület a házszámok, Tetepuszta esetében a helyrajzi számok 

megjelenítésének lehetőségéről szóló tájékoztatót elfogadta. 

2.  A képviselő-testület a házszámozás egységének és mértékének javítása 

érdekében 490.000,- Ft értékben a házszámok beszerzésével egyetért, 
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felkéri a polgármestert a szükséges keretszerződés megkötésére. A 

beszerzéshez szükséges fedezetet a képviselő-testület az önkormányzat 

költségvetésének általános tartaléka terhére biztosítja. 

3.  A képviselő-testület a házszámozásra nem kötelezett Tetepusztai 

ingatlanok beazonosíthatósága érdekében tájékozódási táblák 

elkészítését és kihelyezését irányozza elő, melynek kialakításáról és 

költségtervéről szóló tájékoztatót a 2020. novemberi ülésére napirendre 

tűzi. 

 
 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 

 

10. napirendi pont 

 

Tájékoztató a III. negyedéves falubejárás tapasztalatairól 

 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a képviselők a napirendi ponthoz tartozó, a korábbiakban kért kiegészítéssel 

ellátott dokumentációt megkapták. Hozzátette, a javaslatot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, felkérte 

a Bizottság elnökét, ismertesse a kialakult álláspontot. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kifejtette, hogy a Pénzügyi Bizottság a tájékoztató elfogadását javasolta a Képviselő-testület 

számára. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, hogy van-e napirendi ponttal kapcsolatban kérdés, észrevétel vagy javaslat? 

 

Szabó Gyula képviselő 

Elmondta, hogy az előterjesztésben szerepel, hogy a Tetepusztán a tavalyi év során mart aszfalttal 

ellátott útfelületen a mezőgazdasági gépek miatt jelentős számú kátyú keletkezett. Megkérdezte, hogy 

ezt a kijelentést mi támasztja alá? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Válaszában elmondta, hogy a tanyagondnok tapasztalatai mellett a helyiek által elmondottakra 

alapozták a leírtakat. Megjegyezte, hogy az út azon szakaszának oldallejtése nem megfelelő, annak 

ellenére sem, hogy a felújítás során elvezetők kerültek kialakításra. Az oldallejtés hiányából fakadóan 

hamarabb alakul ki esőzések nyomán kátyú, de a mezőgazdasági gépek terhelése sem elhanyagolható. 

 

Szabó Gyula képviselő 

Meglátása szerint a területen nem jelentős a mezőgazdasági gépek forgalma, mert egyes helyeken a 

növényzet benövései a gépek elhaladását akadályozzák. Szerinte a kátyúkat nem a mezőgazdasági 

gépek okozzák. Emlékeztetett, hogy a Hunland Farm Kft. gépei járhatnak a környéken jelentős 

részben. A tavalyi év során az utak kialakításánál és a felújításnál jelezte, hogy nem biztos, hogy az 

útminőség hosszú távon is javulni fog. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a tavalyi évben nem útcsere történt, hanem útvonalcsere, hiszen a megszüntetett, 

útként használt, de a nyilvántartási térképen útként nem nyilvántartott terület használt funkciójának 
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megszüntetéséhez az önkormányzat beleegyezése nem lett volna szükséges. Ennek ellenére az 

említett gazdasági társaság a Tetei torkolattól a terület belterületéig az útburkolat felújítását vállalta, 

melyet teljesített. Hozzátette, a tavalyi esztendőben is világos volt, hogy a karbantartás nem a cég 

feladata. 

 

Szabó Gyula képviselő 

Megjegyezte, hogy a területen jobb eredmény nem is volt elvárható, de véleménye szerint az út 

állapotán a mezőgazdasági gépek jelenléte nem változtat. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Kifejtette, hogy úttervezővel is felmérették a területet, sokkal tartósabb megoldást nem ajánlottak a 

szakemberek, kivéve a hengerelt meleg aszfaltot, de annak kivitelezési költsége vállalhatatlanul 

magas, ráadásul a területen nem is indokolt a technológia alkalmazása. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Elmondta, hogy az említett cég kapcsán nemcsak a szántóként használt útról, de az útként használt 

szántóról is szó volt. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, hogy van-e napirendi ponttal kapcsolatban kérdés, észrevétel vagy javaslat? 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Bartók Béla utca végén található kátyúk, repedések kezeléséről érdeklődött. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a kátyúk feltöltésére sort kerítenek, reményét fejezte ki, hogy az idei telet átvészeli 

a javítás. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kifejtette, hogy a pandémiás helyzet miatt nem kezdeményezték eddig a Bénye és Gomba közötti 

határrendezéssel foglalkozó bizottság összehívását, de erre valamikor sort kell keríteni. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, hogy van-e napirendi ponttal kapcsolatban kérdés, észrevétel vagy javaslat? 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

A vízelvezetéssel kapcsolatos tájékoztatóval kapcsolatban kifejtette, hogy a következő falubejárási 

tájékoztatóban az átereszekkel kapcsolatos beszámoló is kifejtésre kerülhetne, amely tartalmazza a 

megtett intézkedéseket is. Hozzátette, volt szó róla, hogy ehhez külső segítséget is igénybe vesznek. 

Elmondta, hogy a vízelvezetési problémák jelentős része az árkok tisztántartásának hiányából 

fakadnak, de az önkormányzat által karbantartandó átereszek állapotán ne múljon a víz elleni 

védekezés. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy például a Szőke Ferenc utca végén lévő útszakaszon a vízmosásokat betonnal 

feltöltötték, az út járhatóságát biztosították. Megjegyezte, ez csak ideiglenes megoldás, összetett 

kezelésre lesz szükség, amely a már szinte teljesen feltöltött árkok helyreállítását, az átereszek 

átmosását és az út helyreállítását is magában kell foglalja. Hozzátette, ezen felül a tíz évnél is idősebb 

fák gallyazása, vágása is indokolt, hiszen sok esetben az árokban kerültek elültetésre. 

 

Szabó Gyula képviselő 
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Hozzátette, hogy a Rózsa utca végén, a közterületre ültetett fűzfák a későbbiekben a mezőgazdasági 

gépek számára lehetetlenné teszik a közlekedést, holott a terület mezőgazdasági övezettel határos. 

Kérte, hogy ennek kapcsán ellenőrizzék a fák elhelyezését. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy ellenőrzik a területet, ugyanakkor hozzátette, hogy a Rózsa utcában a telekhatárok 

elcsúszásának mértéke igen nagy, sok esetben az út vonalában helyezkedik el a valós telekhatár. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Javasolta, hogy a település egészén ellenőrizzék az útfelület használhatóságát. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Meglátása szerint a korábban a közlekedésre használt területek ellenőrzését kérő határozat e 

problémakörre is kitérhet. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Rögzíteni kívánta, hogy a használhatóság kérdésében valamennyi fél együttműködésére volna 

szükség, de nem ritkán ennek hiánya okoz problémát. Példaként a 021 hrsz-ú Hajcsár utat említette, 

ahol az önkormányzat felszólítást kapott a parlagfű mentesítésre, holott a napraforgóval bevetett 

területen volt megtalálható a fertőzés, amelyet túlhasználnak a gazdák, a mintegy 22 méter széles 

útból nem ritkán 6-8 méteres mélységben is. Megjegyezte, hogy ekkora mértékű túlhasználat mellett 

is elférnek a mezőgazdasági gépek, csak épp az önkormányzati tulajdonú utat használják művelésre, 

holott az alkalmas volna a vízelvezetés megoldására is. 

 

Szabó Gyula képviselő 

Kérdésként tette fel, hogy a Hajcsár út végig önkormányzati tulajdon-e? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Válaszában elmondta, hogy igen, végig az önkormányzaté az út. 

 

Varga Sándor jegyző 

Pontosítani kívánta az elhangzottakat. Elmondta, hogy az önkormányzat nem felszólítást kapott az 

említett ingatlan kapcsán, hanem a Kormányhivatal eljárást indított az önkormányzattal szemben 

azért, mert a gazdák által művelt területről az önkormányzat tulajdonában lévő, de a gazdák által 

túlhasznált és napraforgóval bevetett területen mértek be parlagfű fertőzést. A közérdekű védekezés 

elrendelésére azért nem került sor, mert művelés alatt álló területnek minősítették a fertőzött részt.  

 

Szabó Gyula képviselő 

Megkérdezte, hogy a 021-es hrsz-ú út teljes, 22 méteres szélességében az önkormányzat feladata 

annak tisztántartása? 

 

Varga Sándor jegyző 

Válaszában elmondta, hogy igen, az út teljes szélességében az önkormányzaté a feladat. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Megkérdezte, hogy a túlhasználó gazdák abban az esetben élhetnek e kifogással, ha az önkormányzat 

a megfelelő gépekkel visszaalakítja az utat teljes szélességében? 

 

Varga Sándor jegyző 

Kifejtette, hogy nem, amennyiben a kimérés során az ingatlan határának megfelelően kerül 

kialakításra az út, úgy nincsen helye kifogásnak, hiszen a túlhasználat ténye bizonyítást nyer. 
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Szabó Gyula képviselő 

Szerinte a gazdák és az önkormányzat számára is előnyös megoldást kell találni. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Csatlakozott a Szabó Gyula által elmondottakhoz, ugyanakkor megjegyezte, hogy a konstrukció 

kidolgozása nem lesz egyszerű feladat. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, hogy van-e napirendi ponttal kapcsolatban kérdés, észrevétel vagy javaslat? 

Hozzászólás nem lévén, a Pénzügyi bizottság javaslatára az előterjesztés mellett szereplő határozati 

javaslatot tette fel szavazásra, kérte, aki a tájékoztató elfogadásával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

A szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

     92/2020.(IX. 24.) képviselő-testületi határozat 
 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta az őszi falubejárás 

tapasztalatairól szóló tájékoztatót és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. A Képviselő-testület az őszi falubejárásról szóló tájékoztatót elfogadta. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 

 

11. napirendi pont 

 

Tájékoztató az adóhátralékok mértékéről és az adóhátralékok beszedéséről/behajtásáról 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a képviselők a napirendi ponthoz tartozó dokumentációt megkapták. Hozzátette, 

a javaslatot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, felkérte a Bizottság elnökét, ismertesse a kialakult 

álláspontot. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kifejtette, hogy a Pénzügyi Bizottság a tájékoztató elfogadását javasolta a Képviselő-testület 

számára, emellett javasolja, hogy a Képviselő-testület a 2021. áprilisára tervezett ülésén tűzze 

napirendjére a tájékoztatót, amely az adattisztítást követően nyújt majd képet a témában. 

 

Varga Sándor jegyző 

Előkészítői kiegészítéssel élt, melyben elmondta, hogy 785.174,- Ft helyi iparűzési adó hátralékot 

sikerült beszedni, valamint további 839.517,- Ft hátralék beszedése várható a következő hat 

hónapban, a dokumentáció kiküldését követően további 498.434,- Ft helyi iparűzési adó hátralék 

beszedése történt meg. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, hogy van-e a napirendi ponttal kapcsolatosan kérdés, észrevétel vagy javaslat? 
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Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Javasolta, hogy az áprilisi beszámolóban a behajthatatlan tételek külön kerüljenek szerepeltetésre. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, hogy van-e a napirendi ponttal kapcsolatosan kérdés, észrevétel vagy javaslat? 

Hozzászólás nem lévén, a Pénzügyi Bizottság javaslata alapján szavazásra kérte e Képviselő-

testületet. Kérte, aki a tájékoztató elfogadásával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást 

követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

     93/2020.(IX. 24.) képviselő-testületi határozat 
 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta az adóhátralékok mértékéről és 

az adóhátralékok beszedéséről/behajtásáról szóló tájékoztatót és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. A Képviselő-testület az adóhátralékok mértékéről és az adóhátralékok 

beszedéséről/behajtásáról szóló tájékoztatót elfogadta. 

2. A Képviselő-testület a 2021. április havi ülésén napirendjére tűzi az adóhátralékok mértékéről 

és az adóhátralékok beszedéséről/behajtásáról szóló tájékoztatót. A Képviselő-testültet felkéri 

a polgármestert, hogy a tájékoztató előkészítéséről gondoskodjon. 

 

Határidő: értelemszerűen  

Felelős: Lehota Vilmos 

 

12. napirendi pont 

 

 

Javaslat a Civilház bérleti díjainak felülvizsgálatára 
 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a képviselők a napirendi ponthoz tartozó dokumentációt megkapták. Hozzátette, 

a javaslatot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, felkérte a Bizottság elnökét, ismertesse a kialakult 

álláspontot. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kifejtette, hogy a Pénzügyi Bizottság a napirendi pont további tárgyalását javasolta a Képviselő-

testület számára. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Kifejtette, hogy az előkészített, több oldal hosszúságú határozati javaslat, szinte egy szabályzat 

alaposságával igyekszik lefedni a működés valamennyi szegmensét. 

Megkérdezte, hogy van-e az előterjesztéssel kapcsolatosan kérdés? Hozzászólás vagy javaslat? 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Elmondta, hogy a Civilház terembérléseinek további korlátozása szerinte aránytalan volna, 

különösen annak fényében, hogy azt nem működési, hanem a településközpontban élők 

bejelentése alapján történt meg. Véleménye szerint vissza kell állítani a 24 órás terembérlet 

lehetőségét, nyilvánvalóan a jelenlegi központi szabályozás megszűnését követően. Hozzátette, 

szeretné, ha a Civilház továbbra is színtere lenne a különféle programoknak, amelyek csak úgy 
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valósulhatnak meg, ha lehetőség van 24 órás terembérletre. Kifejtette, hogy a településközpont 

életéhez hozzátartozik az intézmények működése, ezzel a központban élőknek számolnia kell. 

Javasolta a 24 órás terembérlet lehetőségének visszaállítását. 

 

Rádi Lászlóné képviselő 

Megkérdezte, hogy a 24 órás bérleti igény milyen gyakorisággal merül fel éves szinten? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Válaszában elmondta, hogy átlagban havonta kettővel lehet számolni. 

 

Rádi Lászlóné képviselő 

Megkérdezte, hogy milyen gyakorisággal fordultak elő problémák ezeken az alkalmakon? Az 

épületben történő rongálásra, illetve a környező lakók bejelentésére gondol. Kérdésként tette fel, 

hogy a rendezvényház bérlete sokkal drágább volna-e? Megjegyezte, hogy érthető a Civilház 

közelében élők problémája, hiszen közel vannak az épületek egymáshoz, így a hangoskodás 

fokozottan érvényesül, de meglátása szerint szükség van a Civilház kihasználására és a fiatalok 

számára a szórakozás lehetőségének biztosítására is. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Kifejtette, hogy a rendezvényház bérlete nem drágább, hiszen 24 órára 20.000,- Ft+ÁFA a 

fizetendő összeg. Hozzátette, a tapasztalatok nem igazolják azt, hogy minden 24 órás terembérlet 

esetében probléma lenne, a rongálás nem gyakori, hiszen az épület állagának megőrzésére a bérlő 

kötelezettséget vállal, de a hangoskodás, főképp az épületen kívül, már gyakoribb jelenség, 

különösen a nem gombai illetőségű bérlők esetén. Megjegyezte, megindult egy folyamat, 

amelynek oka, hogy a közeli város adta lehetőségek a magasabb terembérleti díjak okán kikerülnek 

az érdeklődésből és alternatívát keresnek a szórakozni vágyók. A Rendezvényterem bár nagyobb, 

de több nyitott területtel rendelkezik, ahová a belátás mértéke is nagyobb, emiatt kevésbé kedvelt 

lehet. Hozzátette, elhelyezkedéséből adódóan a Rendezvényházból sokkal kevésbé a lakóterület 

irányába árad a hang, a Civilház esetében a lakókörnyezet közelsége miatt vannak problémák. 

Javasolta, hogy a járványügyi intézkedések figyelembevételével bővítsék a nyitva tartást, emellett 

a bérleti díjak javaslat szerinti megállapítását is indokoltnak látja. Hozzátette, a bérleti díj 

felülvizsgálatára akár még a 2021-es költségvetési év megkezdése előtt lehetősége van a 

Képviselő-testületnek. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Elmondta, hogy a bérleti díjak kialakításával lehetőség van a Rendezvényház felé mozdítani az 

igénybevételt. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Megjegyezte, hogy szerinte most is ebbe az irányba haladnak. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Megjegyezte, elképzelhető, hogy nagyobb mértékű különbségnek kellene a bérleti díjban 

megmutatkozni ahhoz, hogy a felhasználási igények változzanak. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Kifejtette, hogy a szabályozási tervezetben foglaltak szerint 4.000,- Ft-tal kell többet fizetni a 

Civilházért, amelynek igénybe vehető része kisebb a Rendezvényháznál. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Elmondta, hogy ez nem csupán pénzügyi kérdés. Szerinte a Civilház a közösségi élet színtere, 
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ennek megfelelően a településen élők számára biztosítani kell annak használhatóságát. Éppen ezért 

nem tartja indokoltnak a korlátozott igénybevételt, hiszen az épület alkalmas a rendezvények 

megtartására, hiszen az igény is felmerül, tehát van mit kiszolgálni. Hozzátette, máshol is 

problémát jelent a hangoskodás, azonban úgy véli, a szabályok betartásával és betartatásával 

mindenki számára hasznosabb, ha az épület kihasználása és a szórakozási lehetőség biztosítása 

továbbra is megmarad. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Megjegyezte, elképzelhetőnek tart nagyobb összegű különbséget is a két helyszín között. 

 

Szabó Gyula képviselő 

Meglátása szerint az alpolgármester által elmondottak támogatandóak, hiszen az épület 

rendeltetésének megfelelő használat elősegítése mindenkinek az érdeke. Hozzátette, a környéken 

élőknek tudomásul kell enniük, hogy esetenként rendezvények megtartására kerül sor a 

Civilházban, ha pedig a zavarás súlya nagymértékű, akkor a megfelelő szervek értesítésével 

orvosolható a probléma. Megjegyezte, a szerződéskötést megelőzően az önkormányzat 

megbízottai tudják szűrni az igénylőket, megelőzvén a bajt. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Szerinte a bérlők megfelelő tájékoztatása és szabályok betartására vonatkozó figyelemfelhívás 

mellett érdemes a rendezvény típusától függően a rendezvényházat is felajánlani az érdeklődők 

részére. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, hogy van-e további hozzászólás vagy vélemény a napirendi ponttal kapcsolatosan? 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Javaslatként fogalmazta meg, hogy a Képviselő-testület állítsa vissza a 24 órás időtartamú bérlés 

lehetőségét, természetesen figyelembe véve a jelenlegi korlátozó intézkedéseket, amely szerint a 

koronavírus járvány okán a rendezvények helyszínét 23 órakor a közönség elől be kell zárni. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, hogy van-e más javaslat, hozzászólás vagy vélemény? További hozzászólás nem 

lévén, a módosító javaslatnak megfelelően tette fel szavazásra a határozati javaslatot, mely szerint 

a Képviselő-testület visszaállítja a Civilház 24 óra időtartamú bérlésének lehetőségét, egyúttal a 

bérleti díjak módosítását az előterjesztésben foglaltakkal megegyezően hagyja jóvá. Kérte, aki a 

módosítási javaslattal kiegészített határozati javaslatot támogatja, kézfelemeléssel jelezze. A 

szavazást követően megállapította, hogy 

 

 Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

     94/2020.(IX. 24.) képviselő-testületi határozat 
 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megvitatta a Civilház helyiségei 

bérleti díjának felülvizsgálatára vonatkozó javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. A Képviselő-testület az önkormányzat tulajdonában álló Civilház helyiségei közül – 

a létesítmény kötelező és lekötött feladatainak veszélyeztetése nélkül –   

a) a nagytermet mellékhelyiség használatának biztosításával, vagy  

b) a klubhelyiséget és tárgyalót együttesen a mellékhelyiségek használatának 
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biztosításával, vagy  

c) az a-b) pontok helyiségeit együttesen a mellékhelyiségek használatával 

 adja bérbe rövidebb időtartamú, vagy egybefüggően hosszabb időtartamú (maximum 

24 órás) bérleti időszakra. 

 

2. A Képviselő-testület a Civilház helyiségeit egybefüggően hosszabb időtartamú 

(maximum 24 órás) igénybevételre csak abban az esetben adja bérbe, amennyiben a 

tervezett bérleti időszak a Civilház nyitva tartását, vagy meghirdetett programjait, 

vagy a már bérleti szerződéssel lekötött időszakát nem érinti. 

 

3. A nagyteremre [1. pont a) alpont szerint] kötendő bérleti szerződés esetén a bérlő által 

fizetendő bérleti díj: 

a) rövidebb időtartamú igénybevétel esetén 

  2.500,- Ft/óra + ÁFA,  

b) egybefüggően hosszabb időtartamú (maximum 24 órás) igénybevétel esetén 

30.000,- Ft + ÁFA abban az esetben, ha a bérbeadónak a Civilház zárásáról és 

ismételt nyitásáról az igénybevételi időszakon belül nem kell gondoskodni, 

c) egybefüggően hosszabb időtartamú (maximum 24 órás) igénybevétel esetén 

32.000,- Ft + ÁFA abban az esetben, ha a bérbeadónak a Civilház zárásáról és 

ismételt nyitásáról az igénybevételi időszakon belül legalább egy alkalommal 

gondoskodni kell. 

d) a Civilház nyitvatartási idején kívül eső bérleti időszak esetén a bérleti díj nem 

lehet kevesebb, mint 8.000,- Ft + ÁFA. 

 

4.  A klubhelyiség és a tárgyaló együttes igénybevételére [1. pont b) alpont szerint] 

kötendő bérleti szerződés esetén a bérlő által fizetendő bérleti díj: 

a) rövidebb időtartamú igénybevétel esetén 

  2.500,- Ft/óra + ÁFA,  

b) egybefüggően hosszabb időtartamú (maximum 24 órás) igénybevétel esetén 

30.000,- Ft + ÁFA abban az esetben, ha a bérbeadónak a Civilház zárásáról és 

ismételt nyitásáról az igénybevételi időszakon belül nem kell gondoskodni, 

c) egybefüggően hosszabb időtartamú (maximum 24 órás) igénybevétel esetén 

32.000,- Ft + ÁFA abban az esetben, ha a bérbeadónak a Civilház zárásáról és 

ismételt nyitásáról az igénybevételi időszakon belül legalább egy alkalommal 

gondoskodni kell. 

d) a Civilház nyitvatartási idején kívül eső bérleti időszak esetén a bérleti díj nem 

lehet kevesebb, mint 8.000,- Ft + ÁFA. 

 

5. A nagyterem, a klubhelyiség és a tárgyaló együttes igénybevételére [1. pont c) alpont 

szerint] kötendő bérleti szerződés esetén a bérlő által fizetendő bérleti díj: 

a) rövidebb időtartamú igénybevétel esetén 

 3.000,- Ft/óra + ÁFA,  

b) egybefüggően hosszabb időtartamú (maximum 24 órás) igénybevétel esetén 

34.000,- Ft + ÁFA abban az esetben, ha a bérbeadónak a Civilház zárásáról és 

ismételt nyitásáról az igénybevételi időszakon belül nem kell gondoskodni, 

c) egybefüggően hosszabb időtartamú (maximum 24 órás) igénybevétel esetén 

36.000,- Ft + ÁFA abban az esetben, ha a bérbeadónak a Civilház zárásáról és 

ismételt nyitásáról az igénybevételi időszakon belül legalább egy alkalommal 

gondoskodni kell. 

d) a Civilház nyitvatartási idején kívül eső bérleti időszak esetén a bérleti díj nem 

lehet kevesebb, mint 10.000,- Ft + ÁFA. 
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6.  A Képviselő-testület lehetőséget biztosít a határozat 1. pontjában rögzített helyiségek 

kedvezményes bérbevételére a 2. pontra tekintettel, a gombai lakcímmel vagy 

tartózkodási hellyel rendelkező magánszemélyek számára az alábbiak szerint: 

a) A nagyteremre [1. pont a) alpont szerint] kötendő bérleti szerződés esetén a 6. 

pont szerinti bérlő által fizetendő bérleti díj: 

b) rövidebb időtartamú igénybevétel esetén 

 2.000,- Ft/óra + ÁFA,  

c) egybefüggően hosszabb időtartamú (maximum 24 órás) igénybevétel esetén 

20.000,- Ft + ÁFA abban az esetben, ha a bérbeadónak a Civilház zárásáról és 

ismételt nyitásáról az igénybevételi időszakon belül nem kell gondoskodni, 

d) egybefüggően hosszabb időtartamú (maximum 24 órás) igénybevétel esetén 

22.000,- Ft + ÁFA abban az esetben, ha a bérbeadónak a Civilház zárásáról és 

ismételt nyitásáról az igénybevételi időszakon belül legalább egy alkalommal 

gondoskodni kell. 

e) a Civilház nyitvatartási idején kívül eső bérleti időszak esetén a bérleti díj nem 

lehet kevesebb, mint 8.000,- Ft + ÁFA. 

f) A klubhelyiség és a tárgyaló együttes igénybevételére [1. pont b) alpont szerint] 

kötendő bérleti szerződés esetén a 6. pont szerinti bérlő által fizetendő bérleti díj: 

g) rövidebb időtartamú igénybevétel esetén 

 2.000,- Ft/óra + ÁFA,  

h) egybefüggően hosszabb időtartamú (maximum 24 órás) igénybevétel esetén 

20.000,- Ft + ÁFA abban az esetben, ha a bérbeadónak a Civilház zárásáról és 

ismételt nyitásáról az igénybevételi időszakon belül nem kell gondoskodni, 

i) egybefüggően hosszabb időtartamú (maximum 24 órás) igénybevétel esetén 

22.000,- Ft + ÁFA abban az esetben, ha a bérbeadónak a Civilház zárásáról és 

ismételt nyitásáról az igénybevételi időszakon belül legalább egy alkalommal 

gondoskodni kell. 

j) a Civilház nyitvatartási idején kívül eső bérleti időszak esetén a bérleti díj nem 

lehet kevesebb, mint 8.000,- Ft + ÁFA. 

k) A nagyterem, a klubhelyiség és a tárgyaló együttes igénybevételére [1. pont c) 

alpont szerint] kötendő bérleti szerződés esetén a bérlő által fizetendő bérleti díj: 

l) rövidebb időtartamú igénybevétel esetén 

 2.500,- Ft/óra + ÁFA,  

m) egybefüggően hosszabb időtartamú (maximum 24 órás) igénybevétel esetén 

24.000,- Ft + ÁFA abban az esetben, ha a bérbeadónak a Civilház zárásáról és 

ismételt nyitásáról az igénybevételi időszakon belül nem kell gondoskodni, 

n) egybefüggően hosszabb időtartamú (maximum 24 órás) igénybevétel esetén 

26.000,- Ft + ÁFA abban az esetben, ha a bérbeadónak a Civilház zárásáról és 

ismételt nyitásáról az igénybevételi időszakon belül legalább egy alkalommal 

gondoskodni kell. 

o) a Civilház nyitvatartási idején kívül eső bérleti időszak esetén a bérleti díj nem 

lehet kevesebb, mint 10.000,- Ft + ÁFA. 

 

 

Határidő: 2020. november 1-től folyamatosan 

Felelős:    Lehota Vilmos polgármester 
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13. napirendi pont 

 

 

Javaslat a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2021. évi 

fordulójához történő csatlakozásra 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a képviselők a napirendi ponthoz tartozó dokumentációt megkapták. Hozzátette, 

a javaslatot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, felkérte a Bizottság elnökét, ismertesse a kialakult 

álláspontot. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kifejtette, hogy a Pénzügyi Bizottság az előterjesztésnek megfelelően az ösztöndíjpályázat 2021-

es fordulójához történő csatlakozást javasolta a Képviselő-testület számára. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, hogy van-e a napirendi ponttal kapcsolatosan kérdés, észrevétel vagy javaslat? 

Hozzászólás nem lévén, szavazásra kérte a Képviselő-testület tagjait. Kérte, aki az előkészített 

határozati javaslatban foglaltakkal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően 

megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

     95/2020.(IX. 24.) képviselő-testületi határozat 

 
 

Gomba Község Önkormányzata az Innovációs és Technológiai Minisztérium által kiírt Bursa Hungarica 

Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2021. évi fordulójához csatlakozik, ennek során: 

 

1.  A képviselő-testület elfogadja a pályázati csomagban kiadott általános szerződési feltételeket és 

felhatalmazza a polgármestert, hogy a csatlakozási nyilatkozatot az Innovációs és Technológiai 

Minisztérium részére küldje meg. 

 

2.  A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a pályázat közzétételéről gondoskodjon.  

 

 

Határidő:  értelemszerűen 

Felelős:  Lehota Vilmos polgármester 

 

14. napirendi pont 

 

 

Egyebek 

 

E/1: Javaslat ingatlan megvételére/bérlésére vonatkozó kérelem elutasítására 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy a képviselők a napirendi ponthoz tartozó dokumentációt megkapták. Hozzátette, 

a javaslatot a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, felkérte a Bizottság elnökét, ismertesse a kialakult 

álláspontot. 
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Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kifejtette, hogy a Pénzügyi Bizottság az előterjesztésnek megfelelően a vételi ajánlat elutasítását 

javasolta a Képviselő-testület számára. 

 

Szabó Gyula képviselő 

Elmondta, nem pontosan érti, hogy a kérelmező mely területen építette fel a mobilgarázst. Arról 

érdeklődött, hogy a terület használható-e útként vagy, ahogy a kérelmező mondja az nem alkalmas 

közlekedésre? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Válaszában kifejtette, hogy a tóparti területen lévő, a tóparttal párhuzamosan futó utakat összekötő 

kisebb szélességű utak egyikéről van szó, ahol a kérelmező engedély nélkül, közterületen épített fel 

mobilgarázst, mely ellehetetleníti a közlekedést. Tekintettel a tóparti terület adottságaira és a közúti 

funkció védelmére, az előterjesztés szerint a benyújtott kérelem elutasítását javasolja a Képviselő-

testület számára, melyet a Pénzügyi Bizottság véleménye is megerősít. 

Megkérdezte, van-e a napirendi ponttal kapcsolatban további hozzászólás, vélemény vagy más 

javaslat? 

Hozzászólás nem lévén, szavazásra kérte a Képviselő-testület tagjait. Kérte, aki az előkészített 

határozati javaslatban foglaltakkal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően 

megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

     96/2020.(IX. 24.) képviselő-testületi határozat 

 
 

Gomba Község Önkormányzatának képviselő-testülete megtárgyalta az 

ingatlanvásárlásra/bérbevételre vonatkozó kérelmet és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. A Képviselő-testület a 2217 Gomba, Harcsa utca 12. szám melletti közterületet nem kívánja 

értékesíteni vagy bérbe adni. 

2. Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy a 2217 

Gomba, Harcsa utca 12. szám alatti ingatlan tulajdonosát a döntésről értesítse, egyúttal 

ismételten hívja fel a figyelmét a mobilgarázs elbontásának kötelezettségére és az út 

használhatóságának fenntartására. 

 

Határidő: értelemszerűen. 

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 

 

E/2: Javaslat a Kreatív Logisztika Kft. kiegészített övezeti átsorolási kérelmének elbírálására 

 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, a vonatkozó szabályoknak megfelelően a kérelmező elkészíttette a telepítési 

tanulmánytervet, amely feltétele a 0248/19 hrsz-ú terület kiemelt fejlesztési területté nyilvánításához 

és a gazdasági övezet kialakításához. A gazdasági terület kijelöléséről 2009-ben döntött az 

önkormányzat, ám a területen a tervezett fejlesztések nem valósultak meg. Hozzátette, a 

megvalósításra érdemi esély már nincsen, hiszen a jelenlegi gazdasági övezet területei nagyrészt olyan, 
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az átlagosnál jobb minőségű termőtalajon fekszik, amelynek átminősítéséhez a földhivatal nem járul 

hozzá. A határozati javaslatban a kiemelt fejlesztési területté nyilvánítás mellett tehát szerepel a 

településszerkezeti terv és a helyi építési szabályzat módosításának vállalása is, utóbbi tárgyalásos, 

tehát gyorsított eljárás keretében. Mindezek mellett az ún. biológiai aktivitásérték biztosítása még 

szintén önkormányzati feladat. 

A továbbiakban szemléletes eszközök segítségével ismertette a területet, annak adottságait, illetve 

a tervezett változásokat. 

 

(Többirányú párbeszéd alakul ki a téma kapcsán, melynek lényege a területtel összefüggő 

szabályozás lehetőségeinek vizsgálata, a tulajdonviszonyok alakulása és a lehetőségek feltárása) 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Folytatván a napirendi pont tárgyalását elmondta, hogy amint a napirendi ponthoz tartozó 

határozati javaslatban is olvasható, a fejlesztő kötelezettsége helyi szabályozási feladatok 

előkészítésének finanszírozása, a közműépítési és közlekedési beavatkozások megvalósítása, 

közlekedési terület bővítésének helyigényének biztosítása. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Kérdésként tette fel, hogy a Magfalva felé vezető út, kinek a tulajdonát képezi? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Válaszában elmondta, hogy Gomba Község Önkormányzatának tulajdonát képezi az út. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Megkérdezte, hogy kötelezhető-e az önkormányzat infrastrukturális fejlesztésre a területen? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Kifejtette, hogy egy külterületi útról van szó, ahol nincsen ilyen kötelezettség. A fejlesztő a 

helyszín és annak adottságainak figyelembevételével, a határozati-javaslatban és annak 

mellékleteiben foglalt kötelezettségek vállalásával kívánja megvalósítani a beruházást. Ennek 

megfelelően a településszerkezeti terv és a helyi építési szabályzat módosításával járó költségeket, 

a közművek és közlekedési beavatkozásokat, a szükséges területbővítés költségeit a Kreatív 

Logisztika Kft. finanszírozza. 

Megkérdezte, hogy a napirendi pont keretében van-e további hozzászólás vélemény vagy módosító 

javaslat? További hozzászólás nem lévén, szavazásra kérte a Képviselő-testület tagjait. Kérte, aki 

a határozati javaslatban foglaltakkal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően 

megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

     97/2020.(IX. 24.) képviselő-testületi határozat 
 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megvitatta a Kreatív Logisztika 

Kft. kiegészített övezeti átsorolási kérelmének elbírálására vonatkozó javaslatot és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

1. Gomba Község Önkormányzata a Kreatív Logisztika Kft. által benyújtott telepítési 

tanulmánytervet elfogadja az alábbi kikötésekkel: 

a. A telepítési tanulmányterv által felvetett helyi szabályozási feladatok 

előkészítésének finanszírozását,  
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b. A közműépítési és közlekedési beavatkozások megvalósítását, valamint 

c. A közlekedési terület bővítésének helyigényét  

a kérelmezőnek saját költségén kell vállalnia a határozat 1. számú melléklete szerinti 

településrendezési szerződés megkötésével. 

2. Gomba Község Önkormányzata a 0248/19 hrsz-ú területet és közvetlen környezetét, 

azaz a 0263, 0264/14, 0264/15, 0248/20, 0268, 0303/36 valamint a  0248/5, 0248/6, 

0248/7, 0248/8, 0248/9, 0248/10, 0248/11, 0248/12, 0248/13, 0248/14, 0248/15, 

0248/16, 0248/17 és 0248/31 helyrajzi számú ingatlanokat a 314/2012. (XI. 8.) Korm. 

rendelet 32. § (6) bekezdés c) pontjának megfelelően kiemelt fejlesztési területté 

nyilvánítja és megindítja a településrendezési eszközeinek felülvizsgálatát a határozat 

2. számú melléklete szerint lehatárolt területre vonatkozóan. 

3. Gomba Község Önkormányzata a településszerkezeti terv módosításakor a biológiai 

aktivitásérték szinten tartását a 0248/5, 0248/6, 0248/7, 0248/8, 0248/9, 0248/10, 

0248/11, 0248/12, 0248/13, 0248/14, 0248/15, 0248/16, 0248/17 és 0248/31 hrsz-ú 

ingatlanokon kijelölt, de meg nem valósult fejlesztések terhére biztosítja. 

4. A Képviselő-testület felkérte a polgármestert, hogy a döntésről a kérelmezőt értesítse. 

 

Határidő: 2020. október 15.  

Felelős: Lehota Vilmos polgármester  

 

 

E/3: Javaslat a Gomba, Viola u. 17. szám alatti ingatlan további  ½ tulajdoni hányadának 

megvásárlására 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, hogy a Képviselő-testület kívánja-e zárt ülés keretében tárgyalni a napirendi pontot, 

tekintettel arra, hogy az az önkormányzat vagyonát is érinti? 

 

(Mivel a képviselők a zárt ülés elrendelését nem igényelték, a nyilvános ülés folytatódik) 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy Gomba, Viola u. 17. szám alatti ingatlan ½ tulajdoni hányadát 2018-ban az 

önkormányzat megvásárolta. Lehetőség nyílik a korábbi döntésnek megfelelően az ingatlan másik 

felének megvásárlására 2.000.000,- Ft összegért. Megjegyezte, a Pénzügyi Bizottság tárgyalta a 

javaslatot, kérte a bizottság elnökét, ismertesse a kialakult álláspontot. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kifejtette, hogy a Pénzügyi Bizottság az önkormányzat költségvetésében szereplő céltartalék 

terhére, az ingatlanrész megvásárlását javasolta a Képviselő-testület számára. 

 

Rádi Lászlóné képviselő 

Kérdésében az épület állapota felől érdeklődött. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Válaszában elmondta, hogy az épület nem modern, de egy jelentős része használható, egy része 

viszont nem. Megjegyezte, amennyiben a szóbeli megállapodásnak megfelelően az ingatlan 

második felét is sikerül megvásárolnia az önkormányzatnak, úgy összességében 5.500.000,- Ft-os 

vételár mellett kerülhet az a tulajdonába, ami igen kedvező ár. Hozzátette, részletesebb felmérés 

és a tulajdonosváltás bejegyzése után egy helyszíni szemlét követően a Képviselő-testület dönthet 

majd az ingatlan további sorsáról és a lakóépületben jelenleg is élővel való együttműködésről. 

Megkérdezte, hogy van-e további kérdés a napirendi ponttal kapcsolatosan? Hozzászólás nem 
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lévén, szavazásra kérte, a Képviselő-testületet. Kérte, aki a határozati javaslatban foglaltakkal 

egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

     98/2020.(IX. 24.) képviselő-testületi határozat 
 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megvitatta gombai 353 hrsz-ú, 

természetben a Gomba, Viola u. 17. szám alatti ingatlan további  ½ tulajdoni hányadának 

megvásárlására vonatkozó javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 

 

1.) A Képviselő-testület a Gomba, Viola u. 17. szám alatti, 353 hrsz-ú ingatlan ½ 

tulajdoni illetékességére vonatkozóan 2.000.000,- Ft-os vételáron vételi ajánlatot tesz 

az ingatlan tulajdoni lapján bejegyzett Bogár János és Bogár Ádám tulajdonosoknak. 

2.) A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy Bogár János és Bogár 

Ádám elfogadó nyilatkozata esetén az 1. pontban körülírt ingatlanrészre tekintettel 

az önkormányzat nevében és képviseletében eljárva Bogár János és Bogár Ádám 

tulajdonosokkal adásvételi szerződést kössön. 

3.) A Képviselő-testület az 1. pontban szereplő vételárat az önkormányzat 2020. évi 

költségvetésének ingatlanvagyon gyarapításra szolgáló céltartaléka terhére biztosítja.  

 

Határidő: azonnali 

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 

 

E/4: Javaslat a  Monori Rendőrkapitányság kapitányságvezetői kinevezésének véleményezésére 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Tájékoztatta a Képviselő-testületet, hogy az ülést megelőzően Pest-megye rendőrfőkapitánya 

levélben kereste meg Gomba Község Önkormányzatát, azzal, hogy a 2020. februárja óta a Monori 

Rendőrkapitányság megbízott kapitányságvezetőjét kívánja az említett kapitányság vezetőjévé 

kinevezni. A rendőrfőkapitány a javaslat véleményezését kéri a képviselő-testülettől. 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Megkérdezte, hogy mi történik abban az esetben, ha az illetékes önkormányzatok nem támogatják 

a javaslatot? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Elmondta, hogy pontosan nem emlékszik a történtekre, de a korábbi rendőrkapitány kinevezése 

kapcsán több önkormányzatnál merült fel a kinevezési javaslattal szembeni állásfoglalás, ennek 

ellenére nem módosult az akkori vezetőjelölt személye. 

 

Varga Sándor jegyző 

Kifejtette, hogy a rendőrségre vonatkozó jogszabályok szerint, a vezető kinevezése előtt az 

önkormányzatok véleményét ki kell kérni, azonban önmagában az önkormányzatok többségének 

ellenvéleménye nem zárja ki a jelölt kinevezését. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, hogy a napirendi pont keretében van-e további hozzászólás vélemény vagy módosító 

javaslat? Hozzászólás nem lévén, szavazásra kérte a Képviselő-testület tagjait. Kérte, aki a 

határozati javaslatban foglaltakkal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően 
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megállapította, hogy 

 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

     99/2020.(IX. 24.) képviselő-testületi határozat 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Monori 

Rendőrkapitányság kapitányságvezetői kinevezésének véleményezésére előterjesztett 

javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. A képviselő-testület Dr. Csipler Norbert r. alezredes kapitányságvezetői 

beosztásba történő kinevezését támogatja. 

2. A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a Pest Megyei 

Rendőr-főkapitányság vezetőjét tájékoztassa. 

 

Határidő:  értelemszerűen 

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 

 

E/5: Javaslat ingatlantulajdonosi felajánlás feltételes elfogadására 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Tájékoztatta a képviselőket, hogy az ún. Pásztorház mellett egy telekalakítási eljárás lefolytatásához 

és a szükséges engedélyek beszerzéséhez az út szélesítése vált szükségessé. Ennek megfelelően 

kialakult 961 hrsz-ú magánút, mely csatlakozik az önkormányzat tulajdonában lévő úthoz. Az 

ingatlan tulajdonosa, Bodonyi Zoltánné felajánlással élt az önkormányzat felé, mely felajánlásában 

térítésmentesen átadná a kérdéses magánút tulajdonjogát és ezzel az út fenntartásának kötelezettségét 

is. A felajánlás az önkormányzat számára is előnyös, hiszen azzal javulna az önkormányzat által 

kezelt közlekedésre szánt terület nagysága, amellyel javulhat a közlekedés minősége. 

Megkérte a jegyzőt, ismertesse a kidolgozott határozati javaslatot. 

 

Varga Sándor jegyző 

Ismertette a javaslatot az alábbiak szerint: 

 

„Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta az 

ingatlantulajdonosi felajánlással kapcsolatos előterjesztett javaslatot és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

1. A képviselő-testület a Bodonyi Zoltánné által jelzett, 961 hrsz-on kialakított 

magánút önkormányzat számára átadásáról szóló tehermentes felajánlását 

elfogadja, amennyiben az érintett ingatlan per, igény és tehermentesen kerül 

felajánlásra. Az ajándékozási szerződéssel kapcsolatosan felmerülő ügyvédi, 

földhivatali költségeket Gomba Község Önkormányzata vállalja. 

2. A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről Bodonyi Zoltánnét 

tájékoztassa, egyúttal felhatalmazza az ajándékozási szerződés előkészítésére és 

megkötésére.” 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, van-e kérdés a javaslattal kapcsolatosan? 
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Szabó Gyula képviselő 

Megkérdezte, hogy az útfelület jelenleg zúzott kővel van-e borítva, illetve várható-e ott szélesítés? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Válaszában elmondta, hogy a jelenlegi útfelület zúzott kővel van borítva, további szélesítést nem 

tart indokoltnak, a bővítés a járművek félrehúzódására lehet alkalmas.  

Emlékeztetett, hogy a Pénzügyi bizottság tárgyalta a javaslatot, kérte a bizottság elnökét, 

ismertesse a kialakult álláspontot. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Kifejtette, hogy a Pénzügyi Bizottság az ismertetett határozati javaslat elfogadását javasolta a 

Képviselő-testület számára. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, van-e további kérdés, hozzászólás vagy javaslat a napirendi pont kapcsán? 

Hozzászólás nem lévén, szavazásra kérte a képviselő-testületet. Kérte, aki a határozati javaslatban 

foglaltakkal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

     100/2020.(IX. 24.) képviselő-testületi határozat 
 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta az 

ingatlantulajdonosi felajánlással kapcsolatos előterjesztett javaslatot és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

1. A képviselő-testület a Bodonyi Zoltánné által jelzett, 961 hrsz-on kialakított 

magánút önkormányzat számára átadásáról szóló tehermentes felajánlását 

elfogadja, amennyiben az érintett ingatlan per, igény és tehermentesen kerül 

felajánlásra. Az ajándékozási szerződéssel kapcsolatosan felmerülő ügyvédi, 

földhivatali költségeket Gomba Község Önkormányzata vállalja. 

2. A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről Bodonyi Zoltánnét 

tájékoztassa, egyúttal felhatalmazza az ajándékozási szerződés előkészítésére és 

megkötésére. 

 

Határidő:  értelemszerűen 

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 

 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, hogy van-e további felvetés a képviselők részéről az ülés keretében? 

 

Szegedi Csaba alpolgármester 

Kérdésként tette fel, hogy a településről szóló videoanyaggal kapcsolatosan kapnak-e tájékoztatást? 

A kérdése mellett felvetette, hogy a könyvtárhasználati szokásokról, a nyitvartartás esetleges 

felmerülő igényeiről érdemes volna tájékoztatást kapnia a testületnek, hiszen a kulturális költségvetés 

egy jelentős részét könyvtári könyvek vásárlására kell fordítani az önkormányzatnak, ugyanakkor az 

igények elmaradnak a feladathoz rendelt összegektől. Megjegyezte, hogy érdemes volna az 

érdeklődők és az olvasóközönség igényéhez szabni a könyvtári nyitvatartást. Második 

megjegyzésében kérte, hogy kapjon tájékoztatást a képviselő-testület, hogy mely közterületeket tart 
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karban önállóan az önkormányzat, s melyeket kell az ingatlantulajdonosoknak karban tartaniuk, 

illetve milyen elvek mentén történik az önkormányzat által kezelendő területek kiválasztása. 

 

Szabó Gyula képviselő 

Elmondta, hogy a helyszíni szemlét követően, szeretné, ha a faluközpont forgalmi rendjéről 

jegyzőkönyvi keretek között esne szó. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megjegyezte, hogy ennek nincsen akadálya, a technikai szünet után folytatódik az ülés munkája. 

 

Rádi Lászlóné képviselő 

Megkérdezte, hogy a Kisszurdik megcsúszott lépcsőével kapcsán lesz-e beavatkozás? 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Válaszában kifejtette, hogy amint az a bizottsági ülésen is elhangzott,, bár a Kisszurdik nem 

önkormányzati tulajdon, a járhatóságot biztosítják és saját forrásból rendezik a megcsúszott részt. 

 

(Helyszíni szemle okán technikai szünetet rendel el) 

 

(Az ülés folytatódik) 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Folytatván az ülés munkáját, a helyszíni szemlét követően megfogalmazott határozati javaslatot 

összegezte. Eszerint a Képviselő-testület a Kossuth tér déli oldalán ideiglenesen lecsavarozható 

forgalomlassító eszközöket helyez el, s ezt követően nyitja meg a forgalmat a déli oldalon, valamint 

hosszabb távon, az északi oldalon már kialakított forgalomlassító küszöb létesítését irányozza elő a 

jelenlegi középsziget méretének csökkentésével. 

 

Lehoczki Zoltán a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Hozzátette, hogy a parkolónak szánt részt továbbra is el kell keríteni a forgalom elől. 

 

Lehota Vilmos polgármester 

Megkérdezte, van-e a napirendi ponttal kapcsolatosan kérdés, hozzászólás vagy javaslat? 

Hozzászólás nem lévén, szavazásra kérte a képviselő-testületet. Kérte, aki az ismertetett határozati 

javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. A szavazást követően megállapította, hogy 

 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi döntést hozta: 

 

     101/2020.(IX. 24.) képviselő-testületi határozat 
 

Gomba Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a képviselői 

indítvány kapcsán alkotott javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. A képviselő-testület a Kossuth tér déli oldalán ideiglenes forgalomcsillapító 

eszközöket helyez el. A forgalomszabályozás végleges megoldásaként a 

középsziget csökkentése mellett az északi oldalhoz hasonlóan forgalomcsillapító 

küszöb kialakítását irányozza elő. 

2. A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy az 1. pontban meghozott 

rendelkezések végrehajtásához a szükséges eszközöket beszerezze, a végleges 

forgalomlassító küszöb kialakításához a szükséges előkészítést tegye meg. 
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Határidő:  értelemszerűen 

Felelős: Lehota Vilmos polgármester 

 

További felvetés nem lévén, megköszönte az ülésen résztvevők munkáját és a nyilvános ülést 2020. 

szeptember 24. napján 2002 órakor bezárta. 

 

 

 Lehota Vilmos           Varga Sándor 

  polgármester       jegyző 

 

 


